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Ved skrivelse af 18. december 2008 har udvalget udbedt sig min besvarelse af følgende 

spørgsmål: 

 

FLF alm.del 

 

Spørgsmål 137: 
 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange ha der var henholdsvis rotationsbrak (1-årig brak) 

og vedvarende brak (flerårig brak) i Danmark i 2007?” 

 

Svar: 
 

For så vidt angår jordudtagning som led i enkeltbetalingsstøtteordningen var der ifølge 

oplysningerne i ansøgningerne om enkeltbetaling for 2007 udtaget i alt ca. 188.000 ha 

jord, hvoraf ca. 154.000 ha var braklagt og ca. 34.000 ha anvendt til non-food produk-

tion. Det er ikke muligt at foretage en opdeling af det braklagte areal i 1-årig og flerårig 

brak på grundlag af ansøgningerne i 2007, da det ikke fremgår af ansøgningerne, og som 

følge heraf heller ikke registreres, hvor længe et areal har været braklagt. 
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